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P R O T O K Ó Ł    N R LXVII / 2023 
z Sesji Rady Gminy w Kadzidle, 

która odbyła się w dniu 7 sierpnia 2023 roku o godz. 945 

w Urzędzie Gminy w Kadzidle 
 
 
 Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy – Barbara Bączek. 
Na stan rady (15 radnych), obecnych było 13 radnych. Z uwagi na przedłużenie się Komisji 
Budżetu i Rozwoju Gminy, która poprzedziła sesję,  obrady rozpoczęły się 15minut później.  
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXVI Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kadzidło na lata 2023-2033; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2023; 
c) w sprawie zmiany uchwały nr VIII/57/2019 Rady Gminy Kadzidło z dnia               

26 marca 2019 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej i sposobu 
jej rozliczania z budżetu Gminy Kadzidło na dofinansowanie inwestycji 
służących ochronie powietrza na terenie Gminy Kadzidło w ramach „Programu 
Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Kadzidło”, zmienionej uchwałą                        
nr XIX/161/2020 Rady Gminy Kadzidło z dnia 12 marca 2020 r. oraz uchwałą 
nr XXXII/282/2021 Rady Gminy Kadzidło z dnia 3 marca 2021 r.; 

d) w sprawie utworzenia mieszkania chronionego wspieranego oraz określenia 
szczegółowych zasad podnoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

6. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad sesji. 

 
 

Pkt 1. 
 

 Przewodnicząca dokonała otwarcia obrad LXVII sesji Rady Gminy                          
w Kadzidle. Następnie serdecznie przywitała Wójta Pana Dariusza Łukaszewskiego, 
zaproszonych gości Starostę Ostrołęckiego Pana Stanisława Kubła oraz Panią Magdalenę 
Mrozek-Rawa zastępcę sekretarza Powiatu Ostrołęckiego, sekretarz Panią Urszulę Rydel, 
skarbnik Panią Bożenę Grzyb, radnych i sołtysów, pracowników Urzędu Gminy. 
Przewodnicząca stwierdziła stan kworum, co pozwala na prawomocne obrady i podejmowanie 
uchwał w sprawach. 
Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1,  2 oraz 3 do niniejszego 
protokołu. 
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Pkt 2. 
 

Następnie przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie kandydatów na sekretarza 
dzisiejszych obrad. 
Na sekretarza obrad przewodnicząca zgłosiła radną Justynę Martę Duszak, która wyraziła 
zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za tym, żeby na sekretarza 
dzisiejszych obrad wybrać radną Justynę Martę Duszak? Przewodnicząca poinformowała,                     
że na dzisiejszej sesji będzie przeprowadzone głosowanie imienne.  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan nieobecny 

9. Kaczyński                Michał nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
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Wyniki głosowania: 13 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie wybrała  na sekretarza 
dzisiejszych obrad – radną Justynę Martę Duszak. 
 

Pkt 3. 
 

Przewodnicząca przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad sesji tj. przyjęcie 
protokołu z   LXVI  Sesji Rady Gminy.  
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z  LXVI  Sesji Rady 
Gminy Kadzidło. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan nieobecny 

9. Kaczyński                Michał nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 13 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z LXVI Sesji Rady Gminy został przez radę przyjęty 
jednogłośnie. 
 

Pkt 4. 
 

Porządek obrad sesji radni otrzymali. Przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie uwag 
do porządku obrad. Uwag do porządku obrad sesji nie zgłoszono. Wobec powyższego 
przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad sesji został przez radę przyjęty jak na wstępie 
protokołu.  

Pkt 5. 

Przewodnicząca przystąpiła do punktu 4  tj. podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2023-2033; 

 
Projekt uchwały radni  otrzymali.  Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania                    

do powyższej uchwały?  
Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały.  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan nieobecny 

9. Kaczyński                Michał nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 13 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Rada w obecności 13 radnych, przy 13 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie podjęła powyższą uchwałę. 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr LXVII/559/2023 – zmieniająca uchwałę                          
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata                        
2023-2033 została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu. 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2023; 
 

Projekt uchwały radni  otrzymali. Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś zapytania czy 
uwagi do powyższej uchwały? 

Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały.  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan nieobecny 

9. Kaczyński                Michał nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 13 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Rada w obecności 13 radnych, przy 13 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie podjęła powyższą uchwałę. 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr LXVII/560/2023 – w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2023 została przez radę podjęta jednogłośnie                                 
w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

c) w sprawie zmiany uchwały nr VIII/57/2019 Rady Gminy Kadzidło z dnia               
26 marca 2019 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej              
i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy Kadzidło na dofinansowanie 
inwestycji służących ochronie powietrza na terenie Gminy Kadzidło                           
w ramach „Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Kadzidło”, 
zmienionej uchwałą nr XIX/161/2020 Rady Gminy Kadzidło z dnia 12 marca 
2020 r. oraz uchwałą nr XXXII/282/2021 Rady Gminy Kadzidło z dnia                      
3 marca 2021 r.; 
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Projekt uchwały radni  otrzymali.  
Głos zabrała sekretarz Pani Urszula Rydel, która wyjaśniła, że zgodnie                                               

z obowiązującymi przepisami mieszkańcy gminy mają obowiązek wymiany pieców, natomiast 
na Gminie Kadzidło ciąży obowiązek kontrolowania tego zadania.  Zgodnie z założeniami 
programu uchwalonego przez Urząd Marszałkowski, w tym roku powinno być 
przeprowadzonych około 70 kontroli w gospodarstwach domowych, natomiast rocznie 
powinno zostać wymienionych 430 pieców na kotłownie ekologiczne. Warunkiem jest to,                       
że kotłownie muszą spełniać wszystkie wymogi określone przepisami prawa, gdzie najbardziej 
trudnym do spełnienia jest likwidacja starego pieca. Gmina również jest kontrolowana pod 
względem przeprowadzania kontroli, brak ich skutkuje nałożeniem kary w wysokości około                    
50 tyś złotych. Jeśli chodzi o programy dofinansowujące wymianę pieców, to gmina udziela 
dotacji w ramach uchwalonego „Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Kadzidło” 
w wysokości 5 tys. złotych, co w połączeniu z dotacją „Czystego Powietrza” umożliwia 
wymianę pieców bez kosztowo. Gmina otrzymała dotację z Urzędu Marszałkowskiego                            
w wysokości 300 tyś złotych na wymianę pieców. Powyższa uchwała przewiduję przedłużenie 
terminu składania wniosków o dofinansowanie  przez mieszkańców do dnia 15 września 2023 
roku. W gminie można składać również wnioski na termomodernizację, kolektory słoneczne                    
i na oczyszczalnie przydomowe. Sekretarz nawiązała również do tematu nieczystości ciekłych 
z uwagi na ciążących obowiązkach przeprowadzania kontroli przez gminę. Zgodnie                                       
z przepisami każde gospodarstwo domowe powinno mieć zawartą umowę z osobą, która  
świadczy usługi w zakresie wywozu nieczystości ciekłych tzw. szamb. W tym zakresie gmina 
podlega kontroli pod Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska. W uchwalonej przez Radę 
Gminy Kadzidło uchwale, zgodnie ze zapisem, każde gospodarstwo domowe posiadające tzw. 
szambo lub oczyszczalnie przydomową, musi okazać się przynajmniej jednym dowodem 
potwierdzającym odbiór nieczystości w roku. Na koniec sekretarz zwróciła się z prośbą                           
do mieszkańców o zgłaszanie na bieżąco wymianę pieca lub posiadania oczyszczali 
przydomowych, a także do składania wniosków na otrzymanie dotacji na powyższe zadania.   

Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały.  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 



8 
 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan nieobecny 

9. Kaczyński                Michał nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 13 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Rada w obecności 13 radnych, przy 13 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie podjęła powyższą uchwałę. 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr LXVII/561/2023 – w sprawie  w sprawie zmiany 
uchwały nr VIII/57/2019 Rady Gminy Kadzidło z dnia 26 marca 2019 r. w sprawie 
określenia zasad udzielania dotacji celowej i sposobu jej rozliczania z budżetu Gminy 
Kadzidło na dofinansowanie inwestycji służących ochronie powietrza na terenie Gminy 
Kadzidło w ramach „Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Kadzidło”, 
zmienionej uchwałą nr XIX/161/2020 Rady Gminy Kadzidło z dnia 12 marca 2020 r. oraz 
uchwałą nr XXXII/282/2021 Rady Gminy Kadzidło z dnia 3 marca 2021 r. została przez 
radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

d) w sprawie utworzenia mieszkania chronionego wspieranego oraz określenia 
szczegółowych zasad podnoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu. 

 
Projekt uchwały radni  otrzymali.  
Sekretarz wyjaśniła, że gmina posiada wydzielony zasób mieszkaniowy, w tym 

mieszkania socjalne, o które mogą ubiegać się mieszkańcy kwalifikowani przez Ośrodek 
Pomocy Społecznej. Zgodnie z przepisami gmina ma obowiązek wydzielenia mieszkania 
chronionego. Jest propozycja, aby takie mieszkanie wydzielić w Piaseczni. Mieszkanie 
chronione prowadzone będzie przez Ośrodek Pomocy Społecznej.  

Pytań i uwag do uchwały nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały.  
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Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan nieobecny 

9. Kaczyński                Michał nieobecny 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 13 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Rada w obecności 13 radnych, przy 13 głosach - „za”, 0 głosów - „przeciw” i 0 głosów - 
„wstrzymujących się” jednogłośnie podjęła powyższą uchwałę. 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr LXVII/562/2023 – w sprawie  w sprawie 
utworzenia mieszkania chronionego wspieranego oraz określenia szczegółowych zasad 
podnoszenia odpłatności za pobyt w tym mieszkaniu została przez radę podjęta jednogłośnie 
w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Pkt 6. 
 

Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym radni otrzymali              
w materiałach na sesję. Wójt poinformował radnych, że w okresie międzysesyjny                                    
od 30 czerwca 2023 roku zostało podjętych 6 zarządzeń.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie 
międzysesyjnym  zostało przez radę przyjęte w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 8               
do niniejszego protokołu. 

Pkt 7. 
 

Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gminy odbyła jedno posiedzenie w dniu 24 lipca 2023 roku. Sprawozdanie radni otrzymali                    
do zapoznania się w materiałach na sesję. 
Uwag nie zgłoszono. 
Informacja ta stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
Pkt 8. 

 
Sprawy różne. 
 

1. Głos zabrał Wójt Pan Dariusz Łukaszewski, który przedstawił najważniejsze sprawy. 
Zostały zakończone inwestycje w ramach pakietu drogowego z Programu Polski Ład, 
który obejmował następujące drogi: budowa i rozbudowa drogi Grale-Sul, budowa                       
i rozbudowa drogi w Brzozówce, przebudowa drogi w Dylewie – Sachalin, przebudowa 
drogi w Wachu – kol. Zaparowa, budowa i rozbudowa ulicy Słodkiej i Ekologicznej                      
w Kadzidle, przebudowa drogi w Kuczyńskich, przebudowa drogi w Klimkach, 
przebudowa ulicy Solidarności w Kadzidle, przebudowa drogi Stanisława Sieruty                        
w Brzozówce oraz droga na kolonii Szwed w Kadzidle poza kontraktem, ale w ramach 
tegorocznych prac. W sumie zostało wykonanych ponad 10 km dróg bitumicznych                       
w jednym roku na kwotę około 15 mln złotych, nie licząc dróg powiatowych 
wykonywanych przez Powiat ostrołęcki, wspartych finansowo przez gminę. Wójt 
serdecznie podziękował urzędnikom zajmującym się zadaniami drogowymi, 
podwykonawcom, firmom, radnym, Pani skarbnik, Pani sekretarz oraz wszystkim 
którzy przyczynili się, aby inwestycje dotyczące wykonania pakietu drogowego 
zakończyć. Wójt korzystając z obecności na sesji Starosty, podziękował również Panu 
Stanisławowi Kubłowi.  
Wójt podziękował sołtysom, radnym i Kołom Gospodyń Wiejskich z Golanki i Krobi 
za bardzo dobre przygotowanie i zorganizowanie pikników wiejskich.  
  
Salę obrad opuściła radna Ewa Szurnicka.  
 

2. Głos zabrał Starosta Ostrołęcki Pan Stanisław Kubeł, który zwracając się do wszystkich 
przekazał informacje dotyczące powiatu i gminy. Na początku nadmienił o uzupełnieniu 
subwencji w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych.  Następnie omówił 
wykonywane inwestycje na terenie Gminy Kadzidło. Zostało zakończone boisko przy 
szkole, na które powiat otrzymał dofinansowanie z Ministerstwa Sportu.  
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      Jeśli chodzi o budowę dróg, to powiat z uwagi na kłopoty z wykonawcami  musiał 
zerwać 6 kontraktów. Pozostałe inwestycje drogowe wykonywane przez inne firmy 
przebiegają prawidłowo, budowa drogi Tatary – Długi Kąt przebiega zgodnie                                 
z harmonogramem. Budowa obwodnicy Ostrołęki jest jednym z najważniejszych                            
i największych inwestycji, którego koncepcję przygotowywał powiat. Koszt tego 
zadania może sięgnąć kwoty 150 mln złotych.  Starosta omówił przebieg budowy całej 
obwodnicy.  
      Pan Stanisław Kubeł podkreślił, że współpraca z Samorządem Gminnym układa się 
bardzo dobrze. Zostały wykonane odcinki dróg: Gleba – Kierzek, Wach – Piasecznia, 
trwa budowa drogi Tatary – Długi Kąt. Wykonywany jest most na Piasecznicy. Obecnie 
rząd ograniczył nakłady finansowe na inwestycje, powiat musiał skorygować swoją 
strategię, stąd propozycja, aby wykonać pierwszy odcinek drogi od Kadzidła do mostu 
na Piasecznicy, a następnie wykonać drugi odcinek od mostu do skrzyżowania                           
w Jeglijowcu. Zadanie to powiat chciałby zgłosić do inwestycji strategicznych, 
ponieważ inwestycje w Polskim Ładzie są powoli wygaszane, natomiast inne programy 
nie przewidują aż tak korzystnych warunków. Inwestycje będą musiały być realizowane 
etapami.  Kolejna propozycja dotyczyłaby wykonania drogi na Brzozówkę.  
 Jeśli chodzi o kursy autobusowe, to powiat będzie chciał zachować wszystkie 
dotychczas obowiązujące kursy.  
 Powiat stara się wspierać finansowo wydarzenia kulturalne, imprezy wiejskie, 
Koła Gospodyń Wiejskich, imprezy sportowe. 
 Starosta potwierdził dofinansowanie do zakupu samochodu strażackiego                          
dla Gminy Kadzidło oraz innych gmin.  
 
Salę obrad opuścił radny Marek Gawrych. 
 

3. Głos zabrał Wójt Pan Dariusz Łukaszewski, który dodał, że zostało wykonanych 25 km 
dróg powiatowych dofinansowanych również przez Gminę Kadzidło, a także 25 km 
dróg gminnych, co oznacza, że w obecnej kadencji na terenie Gminy Kadzidło przybyło 
50 km dróg. Wójt podziękował za bardzo dobrą współpracę.  
           Wójt nadmienił kilka zdań w sprawie ułożenia kostki brukowej otrzymanej                      
od Starosty zwracając się z prośbą o korektę i umożliwienia ułożenia jej przy remizie             
w Strzałkach.  
           Wójt podkreślił, że gminne inwestycje to nie tylko budowa dróg, ale także 
budowa remizy w Czarni, remont świetlicy w Siarczej Łące, budowa boiska w Kadzidle, 
budowa stołówko-świetlicy oraz żłobka i przedszkola w Kadzidle, budowa ujęcia wody 
wraz ze stacją uzdatniania wody w Jazgarce. Wójt podziękował radnym za wsparcie                     
i poparcie tych inwestycji, gdyż warto było inwestować, ponieważ czas i warunki były 
bardzo korzystne. Wójt nadmienił kilka zdań o możliwości pozyskania kolejnych 
środków na kolejne inwestycje, które są ważne dla gminy tak jak rozbudowa 
wodociągów. Obecna kadencja pozwoliła wykonać wspólnie z Panem Starostą,                            
z Panem Marszałkiem, z Panem Wojewodą Radziwiłłem ogrom pracy za co Wójt 
serdecznie podziękował.  
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4. Głos zabrał Starosta Ostrołęcki, który przekazał informacje dotyczącą budowy ścieżki 
rowerowej z Programu Budowy Ścieżek Rowerowych. W ramach programu unijnego 
zostanie wykonany projekt na budowę ścieżki rowerowej Kadzidło – Jazgarka – Wykrot 
– Drężek – Myszyniec. Przygotowywana jest dokumentacja drogi w Klimkach. 
 

5. Wójt przekazał informacje w sprawie budowy basenu w Gminie Kadzidło.                               
         Starosta dodał, że powiat będzie również partnerem tej inwestycji.  Po sesji 
powiatowej, która odbędzie się w czwartek 10 sierpnia 2023 roku zostaną ogłoszone 
dwa programy na otrzymanie dofinansowania, jeden na zabytki, a drugi dla straży 
pożarnej.  Na dzwonnicę na cmentarzu w Kadzidle udało się pozyskać 300 tyś zł.  
 

6. Radny Stanisław Aptacy podziękował w imieniu sołtysa i mieszkańców Brzozówki                 
za wykonanie drogi.  W imieniu Pana wójta, Pani sołtys z Tatar oraz własnym, radny 
zaprosił wszystkich na Piknik rodzinny, który odbędzie się 13 sierpnia 2023 roku                           
o godzinie 13.00 przy świetlicy w Tatrach.  
 

7. Radny Marian Pajka zwrócił się do Starosty o możliwość wykonania drogi Dylewo ulica 
Sachalin – Jeglijowiec, która jest w złym stanie oraz odcinków dróg Dylewo – Chudek 
i Dylewo – Obierwia. Starosta nadmienił, że odcinek drogi Dylewo- Obierwia nie jest 
w złym stanie, a jeśli chodzi o wykonanie ścieżki, to najlepiej robić ją na etapie 
projektowania, gdyż nie można pod ścieżkę robić wywłaszczeń. Jeśli chodzi o odcinek 
drogi Jeglijowiec - Dylewo, to ten odcinek można wykonać podczas budowy drogi 
Kadzidło – Jeglijowiec, jako kolejne zadanie po drodze Brzozówka – Szafarnia. 
 

8. Sołtys Dariusz Koczkodan zaprosił wszystkich na Piknik w Wachu, który odbędzie się 
20 sierpnia 2023 roku o godz. 13.00.  Sołtys zaprosił Pana Starostę na sesję objazdową 
po terenie Gminy Kadzidło, która będzie miała miejsce pod koniec sierpnia.  
 

9. Sołtys Adam Tabaka podziękował Panu Staroście za przekazaną kostkę, która została 
ułożona przy remizie strażackiej w Glebie oraz Zakładowi Gospodarki Komunalnej                         
i Mieszkaniowej w Kadzidle za wykonanie solidnej pracy.  
 

10. Sołtys Andrzej Domurad zapytał Wójta o oświetlenie przystanku przy ulicy Pogodnej                            
w Dylewie. Wójt odpowiedział, że przedyskutuje to z radnymi. Sołtys zgłosił                                     
o możliwość wymiany zniszczonego znaku drogowego w Dylewie. Wójt odpowiedział, 
że znak będzie wymieniony.  
 

11. Sołtys Teresa Kubeł zasugerowała możliwość położenia kostki w Gralach. Odpowiedzi 
udzielił Wójt.  
 

12. Na koniec Wójt dodał, że Gmina współpracuje z Zakładem Gospodarki Komunalnej                       
i Mieszkaniowej, z którym po wykonanej pracy rozlicza się finansowo.  
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13. Przewodnicząca Rady Gminy Barbara Bączek przekazała informację o planowanej                    
na koniec sierpnia sesji objazdowej po Gminie Kadzidło, na którą korzystając                                  
z obecności gości  zaprosiła Pana Stanisława Kubła oraz Panią Magdalenę Mrozek-
Rawa.  

 
Pkt 9. 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji przewodnicząca dokonała zamknięcia obrad 
o godz. 1040. Obrady trwały 55 minut. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała:           Sekretarz obrad:  Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Marta Ciak                          Justyna Marta Duszak  Barbara Bączek 

 
 


